

## [Text]

On clause 109—*Security notice or caution carries forward to new interests*

**The Chairman:** Clause 109, government amendment. Mr. Shields.

**Mr. Shields:** Mr. Chairman, I move that clause 109 of Bill C-6 be amended by striking out line 38 on page 57 and substituting the following:

Where a significant discovery licence

(b) by striking out in the English version line 43 on page 57 and substituting the following:

this Division of a security notice in

(c) by striking out in the English version line 48 on page 57 and substituting the following:

security notice referred to that

(d) by striking out in the English version line 3 on page 58 and substituting the following:

notice.

Amendments (a), (b), (c), and (d) agreed to

Clause 109 as amended agreed to

Clause 110 agreed to

• 1735

On clause 111—*Deemed notice*

**Mr. Price:** Mr. Chairman, I move that Clause 111 of Bill C-6 be amended by (a) striking out line 33 on page 58 and substituting the following:

notice shall be deemed to be consti-

(b) by striking out in the English version lines 36 to 38 on page 58 and substituting the following:

113 in respect of the security notice of the contents of the document specified in the security notice.

Amendments (a) and (b) agreed to

Clause 111 as amended agreed to

On clause 112—*Priority of rights*

**Mr. Shields:** I would move, Mr. Chairman, that the French version of subclause 112(4) of Bill C-6 be amended by striking out line 25 on page 59 and substituting the following:

établie, sur formulaire, par la

Amendment agreed to

Clause 112 as amended agreed to

On clause 113—*Demand for information*

**Mrs. Sparrow:** Mr. Chairman, I move that clause 113 of Bill C-6 be amended by (a) striking out lines 10 and 11 on page 60 and substituting the following:

mation in respect of a security notice that has been registered under this

## [Translation]

L'article 109—*Effet sur l'enregistrement*

**Le président:** Le gouvernement propose un amendement à l'article 109. Monsieur Shields.

**M. Shields:** Monsieur le président, je propose que l'article 109 du projet de loi C-6 soit modifié par: (a) substitution aux lignes 25 et 26, page 57 de ce qui suit:

Effet de l'enregistrement «109. l'enregistrement d'un avis de sûreté à l'égard d'un titre»,

b) substitution, dans la version anglaise, à la ligne 43, page 57, de ce qui suit:

this Division of a security notice in,

c) Substitution dans la version anglaise, à la ligne 48, page 57 de ce qui suit:

security notice referred to that

d) substitution dans la version anglaise, à la ligne 3, page 58, de ce qui suit:

notice.

Les amendements a), b), c) et d) sont adoptés

L'article 109 tel qu'amendé est adopté

L'article 110 est adopté

L'article 111—*Publicité*

**M. Price:** Monsieur le président, je propose que l'article 111 du projet de loi C-6 soit modifié par: (a) substitution à la ligne 18, page 58, de ce qui suit:

Sûreté à l'égard des

b) substitution, dans la version anglaise, aux lignes 36 à 38, page 58, de ce qui suit:

113 in respect of the security notice of the contents of the documents specified in the security notice

Les amendements a) et b) sont adoptés

L'article 111 tel qu'amendé est adopté

L'article 112—*Priorité des droits*

**M. Shields:** Monsieur le président, je propose que le paragraphe 112(4) de la version française du projet de loi C-6 soit modifiée par substitution, à la ligne 25, page 59 de ce qui suit:

établie, sur formulaire, par la

L'amendement est adopté

L'article 112 tel qu'amendé est adopté

L'article 113—*Demande de renseignements*

**Mme Sparrow:** Monsieur le président, je propose que l'article 113 du projet de loi C-6 soit modifié par: (a) substitution, à la ligne 4, page 60 de ce qui suit:

sûreté. enregistré à